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Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa  9. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 27.07. 2017. godine 

 

 

Kenan Kamenjaš – predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 9. sjednicu s 

početkom u 14,00 sati, u velikoj sali Općine Vareš.   

 

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ajanović Mirnes, Čizmo Adis, Džafo Dženan, Fatić Ilhana, 

Islamović Emir, Kamenjaš Alma, Kamenjaš Kenan, Kevrić Đemo,  Marošević Mario, Mirčić 

Mario, Muftić Safeta, Muftić Anel, Mušanović Nedžad, Riđić Kruno, Romić Branko, Rožajac 

Elvir, Šimić Igor,  Šimić Nikola i Turki Fadila. 

Odsutni: Nema. 

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Zdravko Marošević, 

sekretar Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović,  pomoćnici općinskog načelnika – gosp. 

Ermin Musa, gosp. Čedomir Jelić i gosp.  Rusmir Berberović,  ispred općinskih službi: gosp. 

Boro Anđić, gosp. Stela Andrić, gosp. Emina Čizmo i gosp. Senad Dramalija, ispred PVJ -  

gosp. Izudin Muftić, predsjednici političkih partija i predstavnici medija. 

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o zaključcima i odgovorima na 

postavljena vijećnička pitanja sa 8.  sjednice OV održane 28.06. 2017. godine. Na 8. sjednici 

OV je donijelo tri (3) zaključaka koji se odnose na prihvatanje izvještaja o radu i poslovanju 

javnih ustanova za 2016.godinu. Postavljeno je sedam (7) vijećničkih pitanja. Na sva 

postavljena pitanja odgovoreno je usmeno i dostavljeni su pismeni odgovori podnosiocima 

vijećničkih pitanja. 

Općinski načelnik gosp. Zdravko Marošević  u okviru aktuelne problematike na području 

općine Vareš za današnju sjednicu u svom obraćanju izvijestio je prisutne o planiranim 

aktivnostima i projektima koji su značajni za općinu Vareš  (Svečana sjednica Dana 

obilježavanja općine Vareš -16.august, vjerska obilježavanja u Borovici, Vijaci, Karićima, 

održavanje Pekijade u MZ Oćevija, posjeti NK Hajduk  Varešu , i dr.).  
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(V i j e ć n i č k a   p i t a n j a) 

Elvir Rožajac 

 

1. Kada će se postaviti nastrešnice na autobuske stanice u Varešu, Vareš Majdanu, 

Pajtov Hanu, Hodžićima i Dabravnama? (o postavljenom pitanju dao je dodatno 

obrazloženje) 

 

2. Kada će se urediti i obojiti pješački prelazi u gradu? 

 

Kruno Riđić 

 

3. Postoji li mogućnost da se na regionalnom putu R444-A, tačnije na lokaciji 150 

metara od Hadžijne ćuprije, sanira dionica puta na kojoj postoje odroni? ( o 

postavljenom pitanju dao je dodatno obrazloženje) 

 

           4.   Kada će se obojiti 10 pješačkih prelaza u Varešu? 

 

Emir Islamović 

 

5. Pitanje je uputio načelniku: Da li postoji mogućnost da se sanira i uredi lokalni 

put na relaciji Pajtov Han-Budoželje, da se nastavi rekonstrukcija ili barem 

djelimična sanacija puta? 

 

Fadila Turki 

 

6. Kada će se riješiti pitanje gđe. Dragice Kokorović, a sa njenim zahtjevom 

vijećnici su upoznati pod tačkom „tekuća pitanja“ na  6 . sjednici OV? 

          

7. Da li postoji mogućnost da se fontana na lokaciji ispred apoteke stavi u 

funkciju, kao i da se sa iste lokacije premjeste kontejneri? ( o postavljenom 

pitanju dala je dodatno obrazloženje) 

 

Mirnes Ajanović 

 

8. Pitanje uputio Predsjedavajućem: Zašto se niste odazvali na poziv za sastanak 

mještana MZ Dragovići, koji bi se sadržajno odnosio na rješavanje aktuelne 

problematike u istoj, a to su: sječa ogrijevnog drveta, održavanje lokalne ceste? 

(predsjedavajući OV dao je usmeni odgovor) 

Adis Čizmo 

 

9. Kada će se dječije igralište u Varešu nasuti adekvatnim materijalom? 

 

10. Pitanje uputio PU Vareš:  Zašto se na sportskom igralištu toleriše parkiranje 

motornih vozila, kada na istom postoji saobraćajni znak zabrane parkiranja? 

 

Branko Romić 

 

11. Kada će se sankcionisati građani, koji ne poštuju Odluku koja se odnosi na 

određivanja vremena i prostora za rad motornih pila u gradskoj zoni? 

         

12. Da li je verzija „Vareškog ljetnog festivala“ konačna i zašto je vijećnici kao 

takvu nisu dobili u materijalu? ( o postavljenom pitanju dao je dodatno 

obrazloženje) 
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Općinski načelnik dao je usmene odgovore na postavljena vijećnička pitanja. 

Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 8. sjednice OV. 

      Nije bilo primjedbi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Zapisnik sa 8. 

sjednice OV i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je  jednoglasno sa (19 glasova 

„ZA“) usvojen Zapisnik sa 8. sjednice OV.  

Predsjedavajući OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda za  9. sjednicu OV koji je 

usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.   

Ispred ovlaštenog predlagača Ermin Musa pomoćnik načelnika predložio je dopunu 

dnevnog reda sa tačkom 4. „ Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama-

javne prodaje građevinskog zemljišta.“ O istom je dao pojašnjenje. 

Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dopune dnevnog reda današnje 

sjednice sa tačkom 4. „Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama-javne 

prodaje građevinskog zemljišta.“ 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa (19 

glasova „ZA“) usvojena dopuna dnevnog reda 9. sjednice. 

Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda za 9. sjednicu OV sa 

prihvaćenom dopunom dnevnog reda. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa (19 

glasova „ZA“) usvojen  sljedeći 

 

D n e v n i   r e d: 
 

1. Izvještaj/Izvješće  o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za period januar/siječanj – juni/lipanj 

2017. godine. 

- Izvjestilac: Ermin Musa 

-  

2. Prijedlog Odluke o usvajanju plana parcelacije-lokalitet „Kram“ u Varešu. 

- Izvjestilac: Ermin Musa 

 

3. Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama-javne prodaje građevinskog zemljišta. 

- Izvjestilac: Ermin Musa 

 

4. Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama-javne prodaje građevinskog zemljišta. 

- Izvjestilac: Ermin Musa 

 

5. Prijedlog Odluke o određivanju prostora za mirna okupljanja bez prijave.  

- Izvjestilac: Čedomir Jelić 

 

6. Prijedlog Odluke o dodjeli općinskog priznanja i novčane nagrade Općine Vareš za 2017. godinu 

- Izvjestilac: Čedomir Jelić 
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7. Prijedlog Rješenja o imenovanju Stručne komisije za procjenu prometne vrijednosti nekretnina.  

- Izvjestilac: Općinski načelnik 

 

8. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti Općinskom načelniku za zaključivanje  Ugovora o zakupu 

poslovnog objekta u Vareš Majdanu, koji dijelom koristi JU Dom zdravlja Vareš. 

- Izvjestilac: Ermin Musa 

 

9. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti za projekat izgradnje i rekonstrukcije tržišne infrastrukture 

„Izgradnja gradske tržnice-pijace-zelene pijace“. 

- Izvjestilac: Rusmir Berberović 

 

10. Prijedlog Programa obilježavanja 16. augusta – Dana općine Vareš.  

- Izvjestilac: Općinski načelnik 

 

11. Informacija o ostvarivanju osnovnih i dopunskih prava iz oblasti boračko-invalidske zaštite na području 

općine Vareš.  

- Izvjestilac: Čedomir Jelić 

-  

12. Inicijativa vijećnika SDP-a  za stavljanje van snage Zaključka OV o davanju saglasnosti za deponovanje 

smeća sa područja općine Breza na deponiju „Kota“  Vareš. 

- Izvjestilac: Ermin Musa 

13. Tekuća pitanja 

 

 

 

Ad. 1. 

(Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za period 

januar/siječanj-juni/lipanj 2017.godine) 

 

        Komisija za privredu, finansije i budžet na 4. sjednici održanoj 18.07.2017. 

godine jednoglasno je donijela Zaključak: 

 

       - Komisija nema primjedbi na Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna 

Općine Vareš za period januar/siječanj – juni/lipanj 2017.godine, i isti upućuje Vijeću 

na razmatranje. 

         - Komisija sugeriše Izvršnoj vlasti da poduzme potrebne aktivnosti u pogledu 

naplate potraživanja i osiguranju sredstva za isplatu zaostalih plaća uposlenicima 

organa uprave Općine Vareš iz 2016. godine. 

 

         
Otvorena je rasprava u kojoj su svoje stavove, prijedloge, sugestije, mišljenja i pitanja 

iznijeli vijećnici: Kruno Riđić, Safeta Muftić, Emir Islamović, Elvir Rožajac, Branko Romić, 

Đemo Kevrić, Adis Čizmo i  Općinski načelnik Zdravko Marošević. 
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         Vijećnik Kruno Riđić tražio je dodatno pojašnjenje sadržaja na stranama broj 2 i 13   

Izvještaja. 

 

        Općinski načelnik Zdravko Marošević dao je dodatno pojašnjenje. 

 

         Vijećnica Safeta Muftić detaljno je obrazložila stavke Izvještaja, te  postavila pitanje 

zašto se nije izdvojilo  3 000 KM za uređenje puta prema Selištu. 

 

         Vijećnik Emir Islamović je postavio dva pitanja i to: Da li se Odluka o kreditnom 

zaduženju može staviti van snage i kada će Općina Vareš zaključiti Ugovor sa 

pravobraniocem i na ovaj način smanjiti potraživanja? 

 

          Vijećnik Elvir Rožajac tražio je od predlagača dodatno pojašnjenje za stavku „Ostali 

utrošci“. 

 

          Vijećnik Branko Romić: Od koje finansijske institucije je Općina Vareš dobila 100.000 

KM, i ako  je ovo vid kredita, zašto vijećnici o istom nisu obaviješteni i da li je na račune 

političkih partija uplaćeno 5.500 KM, kako je navedeno u Izvještaju? 

 

          Vijećnik Đemo Kevrić je skrenuo pažnju predstavnicima Službe za privredu, finansije i 

trezor da trebaju prije rasprave o Izvještaju dati dodatno pojašnjenje o istom, te da je 

neophodan rebalans budžeta. 

 

         Općinski načelnik se javio za riječ i dao dodatno pojašnjenje za navedena pitanja 

vijećnika. 

 

        Vijećnik Adis Čizmo dao je pozitivne kritike na Izvještaj. 

 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Izvještaj/izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za period januar/siječanj-

juni/lipanj 2017.godine, uz prihvaćeni Zaključak Komisije za privredu, finansije i budžet. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 18 glasova 

„ZA“ i 1 glasom „PROTIV“ usvojen 

 

Izvještaj/izvješće o izvršenju budžeta/proračuna 

Općine Vareš za period januar/siječanj-juni/lipanj 2017.godine. 

 

 

 

 

Ad. 2. 

(Prijedlog Odluke o usvajanju plana parcelacije-lokalitet „Kram“ u Varešu.) 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 6. sjednici održanoj 19.07.2017. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o usvajanju plana parcelacije-lokalitet 

„Kram“ u Varešu, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

  

Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.  
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Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovao vijećnik Kruno Riđić i iznio mišljenje u 

vezi ove tačke dnevnog reda. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio  je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o usvajanju plana parcelacije-lokalitet „Kram“ u Varešu. 

 

   Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(18 glasova „ZA“) (odsutan vijećnik Dženan Džafo) usvojena 

 

Odluka o usvajanju plana parcelacije-lokalitet „Kram“ u Varešu. 

 

 

 

Ad.3. 

(Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

 nekretninama-javne prodaje građevinskog zemljišta.)      

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 6. sjednici održanoj 19.07.2017. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama-javne prodaje građevinskog zemljišta, te je upućuje Vijeću na 

razmatranje. 

 

           Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje po ovoj tački dnevnog reda. 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama-javne prodaje 

građevinskog zemljišta. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(18 glasova „ZA“) (odsutan vijećnik Dženan Džafo)  usvojena 

 

Odluka o načinu i uslovima raspolaganja  

nekretninama-javne prodaje građevinskog zemljišta. 

 

Ad.4. 

(Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

 nekretninama-javne prodaje građevinskog zemljišta.)  

  

         Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje po ovoj tački dnevnog reda.  

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama-javne prodaje 

građevinskog zemljišta 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa (18 

glasova „ZA“) (odsutan vijećnik Dženan Džafo) usvojena  

 



____________________________________       ____________________________________ 
7 

Odluka o načinu i uslovima raspolaganja 

 nekretninama-javne prodaje građevinskog zemljišta. 

 

Ad.5. 

(Prijedlog Odluke o određivanju prostora za mirna okupljanja bez prijave.)  

 

Komisija za statutarna pitanje i propise je na 6.sjednici održanoj 19.07.2017.godine 

jednoglasno je donijela Zaključak:   

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o određivanju prostora za mirna 

okupljanja bez prijave, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

      Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnik  Elvir Rožajac i predsjedavajući 

OV Kenan Kamenjaš. 

 

           Sekretar OV  Leon Pavlović dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda i 

odgovorio na postavljeno pitanje u raspravi. 

   Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o određivanju prostora za mirna okupljanja bez prijave. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(19 glasova „ZA“)  usvojena 

 

Odluka o određivanju prostora za mirna okupljanja bez prijave. 

 

 

Ad.6. 

(Prijedlog Odluke o dodjeli općinskog priznanja 

 i novčane nagrade Općine Vareš za 2017.godinu.) 

 

Otvorena je rasprava u kojoj je svoje mišljenje i stavove po ovoj tački dnevnog reda 

iznio Općinski načelnik Zdravko Marošević. 

 

Načelnik je upoznao prisutne da će na Svečanoj sjednici povodom Dana općine Vareš 

dodijeliti zahvalnice zaslužnim građanima Vareša. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o dodjeli općinskog priznanja i novčane nagrade Općine Vareš za 2017. godinu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa (18 

glasova „ZA“) (odsutan vijećnik Mirnes Ajanović) usvojena 

 

Odluka o dodjeli općinskog priznanja i novčane nagrade 

Općine Vareš za 2017.godinu. 

. 
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Ad.7. 

(Prijedlog Rješenja o imenovanju Stručne  

komisije za procjenu prometne vrijednosti nekretnina) 

           Ovlašteni predlagač nije ima dodatno pojašnjenje po ovoj tački dnevnog reda.  

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o imenovanju Stručne komisije za procjenu prometne 

vrijednosti nekretnina. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa (18 

glasova „ZA“) (odsutan vijećnik Mirnes Ajanović) usvojeno 
 

 

Rješenje o imenovanju Stručne komisije 

 za procjenu prometne vrijednosti nekretnina. 

 

 

 

Ad.8. 

(Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti Općinskom načelniku  

za zaključivanje Ugovora o zakupu poslovnog objekta u Vareš Majdanu, 

 koji dijelom koristi JU Dom zdravlja Vareš) 

           Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje po ovoj tački dnevnog reda. 

           Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti Općinskom načelniku za 

zaključivanje Ugovora o zakupu poslovnog objekta u Vareš Majdanu, koji dijelom koristi JU 

Dom zdravlja Vareš 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa (19 

glasova „ZA“) usvojen  
 

Zaključak  o davanju saglasnosti Općinskom načelniku za zaključivanje Ugovora o zakupu 

poslovnog objekta u Vareš Majdanu, koji dijelom koristi JU Dom zdravlja Vareš. 

 

 

 

Ad.9. 

(Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti za projekt izgradnje i rekonstrukcije 

tržišne infrastrukture „Izgradnja gradske tržnice-pijace-zelene pijace“.) 

 

Pomoćnik načelnika Rusmir Berberović ispred ovlaštenog predlagač dao je dodatno 

pojašnjenje po ovoj tački dnevnog reda. 
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Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, sugestije i stavove iznijeli vijećnici: 

Dženan Džafo, Branko Romić (skrenuo je pažnju na potrebu izrade urbanističkog plana) i 

Općinski načelnik Zdravko Marošević. 

 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Zaključka o davanju saglasnosti za projekat izgradnje i rekonstrukcije tržišne infrastrukture 

„Izgradnja gradske tržnice-pijace-zelene pijace“. 

  

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa (19 

glasova „ZA“) usvojen 
 

Zaključak o davanju saglasnosti za projekt izgradnje i rekonstrukcije tržišne 

infrastrukture „Izgradnja gradske tržnice-pijace-zelene pijace“.) 

 Predsjedavajući je dao pauzu u trajanju od 30 minuta. 

 Nastavljeno je sa radnom sjednice. 

 

 

Ad.10. 

(Prijedlog Programa obilježavanja 16.augusta-Dana općine Vareš.) 

 

Općinski načelnik Zdravko Marošević je dao dodatno pojašnjenje po ovoj tački 

dnevnog reda. 

 

U raspravi je učestvovao vijećnik Đemo Kevrić koji je iznio svoje mišljenje po ovoj 

tački dnevnog reda i predložio da se na Svečanu sjednicu pozovu svi dosadašnji načelnici 

Općine Vareš i predsjedavajući OV. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Programa obilježavanja 16.augusta-Dana Općine Vareš sa dodatnim prijedlogom vijećnika 

Đeme Kevrića. 
 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa (18 

glasova „ZA“) (odsutna  vijećnica  Ilhana Fatić ) usvojen 

 

Program  obilježavanja 16.augusta-Dana općine Vareš. 

 

Ad. 11. 

(Informacija o ostvarivanju osnovnih i dopunskih prava  

iz oblasti boračko-invalidske zaštite na području općine Vareš)  

 Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje po ovoj tački dnevnog reda. 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV konstatuje uz 

Zaključak da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informacija o ostvarivanju osnovnih i dopunskih prava 

 iz oblasti boračko-invalidske zaštite na području općine Vareš 



____________________________________       ____________________________________ 
10 

 

Ad.12 

(Inicijativa vijećnika SDP-a za stavljanje van snage Zaključka OV o davanju saglasnosti za 

deponovanje smeća sa područja općine Breza na deponiju „Kota“ Vareš.) 

 

  Općinski načelnik Zdravko Marošević iznio je svoje mišljenje po ovoj tački 

dnevnog reda. 

            Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, stavove, sugestije iznijeli vijećnici: 

Mirnes Ajanović, Branko Romić, Mario Mirčić, Kruno Riđić, Kenan Kamenjaš i Općinski 

načelnik Zdravko Marošević. 

           Vijećnik Mirnes Ajanović ispred podnosioca Inicijative upoznao je javnost sa 

sadržajem Inicijative  i brojem potpisnika peticije. Vijećnik u svom obraćanju navodi da će 

Klub SDP insistirati na ovoj inicijativi u formi vizije za rješavanje ovog problema. 

          Vijećnik Branko Romić u svom obraćanju navodi da se direktor JKP d.o.o. Vareš  još 

uvijek nije izjasnio po ovoj Inicijativi, te da se od Općinskog načelnika i direktora JKP d.o.o. 

Vareš očekuje rješenje za ovaj problem. 

          Vijećnik Mario Mirčić u svojstvu zaposlenika JKP d.o.o. Vareš dao je stručno 

pojašnjenje u vezi deponovanja smeća u Varešu. 

 Predsjedavajući OV podsjetio je vijećnike na odredbe Poslovnika o radu OV koje se 

odnose na izjašnjavanje o podnesenim inicijativama i donošenje akata po istim. 

 Općinski načelnik Zdravko  Marošević u svom obraćanju izjavio je da je detaljno 

razmotrio Inicijativu i da je kao takvu uvažava, ali da još uvijek nema rješenje za istu. 

Predlaže da se izjašnjavanje po  Inicijativi i rješenje za navedeni problem odgodi, kako bi se 

na adekvatan način riješilo pitanje deponovanja smeća i doneseni akti po istoj. 

 U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnik Mario Mirčić (na osnovu izlaganja 

Načelnika sugerisao je da se Vijeće danas ne izjašnjava o Inicijativi, nego da se donese 

zaključak da će se Vijeće očitovati o Inicijativi u narednom periodu), predsjedavajući OV 

Kenan Kamenjaš ( predložio je da se Vijeće danas ne očituje o Inicijativi i da se u narednom 

periodu uz Inicijativu pripreme određeni podaci/parametri (finansijski, ekonomski, ekološki 

pokazatelji) i vijećnik Mirnes Ajanović (izjavio je da se Vijeće treba izjasniti o Inicijativi i da 

podržava prijedlog predsjedavajućeg u dijelu gdje se trebaju pripremiti dodatni podaci te da je 

kompromis i  iznalaženje rješenja). 

           Predsjedavajući je dao pauzu u trajanju od 10 minuta. 

           Sjednica se nastavlja. 

 

          Za vrijeme pauze članovi Kolegija su zasjedali te usaglasili mišljenja i stavove. 

          Nakon zasjedanja, vijećnik Branko Romić i vijećnik Mirnes Ajanović  ispred 

podnosioca povlače Inicijativu, s tim da se  povlači u smislu da se vijećnici o istoj  izjasne u 

roku od tri mjeseca, pri čemu su uputili molbu Općinskom načelniku da aktima i zaključcima 

dopuni inicijativu u kojima će se naći sva rješenja za dileme o kojima se do sada raspravljalo. 

U svom izlaganju je naglasio da Inicijativa bude na dnevnom redu prije Plana o poslovanju 

JKP d.o.o Vareš. 

      Predsjedavajući konstatuje da su predlagači (vijećnici SDP Branko Romić i Mirnes 

Ajanović) Inicijativu  povukli za tri mjeseca. 
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Ad.13 

( Tekuća pitanja) 

1.  Općinski načelnik Zdravko Marošević je pod tačkom tekuća pitanja upoznao 

vijećnike sa aktom broj: UPI-16-18-2-05631/2017-1608-3-P od 25.07.2017.godine 

od  Federalne uprave za inspekcijske poslove Sarajevo- Federalni rudarsko, termo i 

elektro energetski inspektorat, koja je ovim aktom utvrdila da je ugrožena 

bezbjednost fizičkih lica koja neovlašteno ulaze, borave i kupaju se u jezeru 

formiranom u krateru PK „Smreka“, te obavijestila da Općina Vareš poduzme sve 

raspoložive mjere iz svoje nadležnosti. Subjektu nadzora po navedenom problemu, 

Rješenjem su naložene upravne mjere postavljanja tabla zabrane pristupa i kupanja 

u jezeru. U vezi s tim Općina Vareš će poduzeti raspoložive mjere iz svoje 

nadležnosti, odnosno izvršiti postavljanje tabli zabrane pristupa i kupanja u jezeru. 

U slučaju nepoštivanja ove zabrane, Općina Vareš u slučaju eventualnih neželjenih 

posljedica, neće snositi nikakvu odgovornost.   

 

2. Općinski načelnik Zdravko Marošević je upoznao vijećnike u vezi zainteresovanih 

kupaca za  odmaralište „Doli“, te naglasio da dosadašnja cijena, koja je utvrđena od 

strane sudskog vještaka, ostaje ista. 

  

3. Vijećnik Kruno Riđić: Po čijem odobrenju se ponovo kopa cesta i polaže kabel na 

lokalitetu od Vareš Majdana do Pajtov Hana? 

 

Pomoćnik načelnika Ermin Musa je na samoj sjednici odgovorio na postavljeno 

pitanje, te rekao da je ovo projekt povezivanja mini hidrocentrale u Pajtov Hanu sa 

Vareš Majdanom, te da je ovo jedini bezbjedan način spajanja. Investitor je 

Elektroprivreda BiH, koja ima odobrenje za građenje kao i potrebnu saglasnost od 

strane Direkcije za ceste F BiH. 

 

Predsjedavajući je dao napomenu da će se Svečana sjednica u povodu obilježavanja 

Dana općine Vareš održati 16. augusta/kolovoza 2017.godine. 

       

        Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

  Sjednica je završena u 18,40 sati.  
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